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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 15   

Uppräkning av programpriser inom gymnasieskolan samt 

förslag till prislista 2016 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr 1111303/2015 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

11 september 2015, dnr 1.6.1-8695/2015. 

 

KSL:s styrelse beslutade den 4 juni 2015 att rekommendera 

samverkansområdets kommuner att anta föreslagen prislista för 

gymnasieskolan 2016 baserad på en genomsnittlig uppräkning 

med 2 procent. Föreslagen prislista har tagits fram i samråd med 

kommunledningarna. Förvaltningen har inga synpunkter på 

förslaget. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen i samverkan 

med ekonomienheten samt enheten för vägledning och 

antagning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  

 
Särskilt uttalande 

Cecilia Brinck m.fl. (M), Lotta Edholm m.fl. (FP) anmälde ett 

särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Enligt KSL:s egen indexuppräkning är kostnadsökningen 3,05 

procent för 2016, trots detta föreslås nu endast en uppräkning 

med 2 procent. Detta motiveras enligt förslaget vara en pressad 

ekonomi.  Vi anser därför att Stockholm bör verka för en högre 

uppräkning av programpengen framgent.  
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Stockholms stad behöver ta sitt ansvar för att fortsätta att stärka 

läraryrkets status. I det ingår att höja lönerna, stärka 

karriärvägarna och arbeta med den administrativa arbetsbördan.  

Den rödgrönrosa majoriteten i Stockholms stad har också de 

före och efter valet hösten 2014 utlovat omfattande satsningar 

på skolan - inte minst på lärarnas löner. Mot bakgrund av detta 

anser vi att en uppräkning av programpengen med två procent 

verkar i underkant för att nå dessa storslagna löften och visioner. 

Nu ser vi istället att Socialdemokraterna valt att avsluta 

Stockholms stads lärarlönesatsning och att inga reformer vad 

gäller lärares arbetsmiljö har aviserats. 

 
Ersättaryttrande  

John Kåberg (C) och Christian Carlsson (KD) hänvisade till det 

särskilda uttalande gemensamt från (M) och (FP). 


